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Järva stadsdelsförvaltning 

 
Avdelningen för äldre, 
funktionsnedsättning och 
socialpsykiatri 
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Protokoll 2024-08-21 

Stadsdelsnämndens Pensionärsråd 

Närvarande ledamöter; 
Mats Hellberg (SPF) 
Sievert Balkeståhl (PRO) 
Anja Heinonen (PRO) 
Eddie Bervelin (PRO) 
Kristina Friberg (SPF) 
Åke Stöckel (PRO) 
Yvonne Zettergren (SPF) 
Karin Baad (PRO) 
Evy Möller (SPF) 
 

Närvarande tjänstemän: 
Ingrid Brännström, Avdelningschef äldre, funktionsnedsättning och 
socialpsykiatri 
Venos Taki, Verksamhetsutvecklare Utvecklingsenheten 
Anissa Allali, Anhörigkonsulent 
Kristina Vennström, Anhörigkonsulent 
 

Protokollet justerat: 
2024-08-22 

Dagordning 

1. Sammanträdet öppnas  

Ordförande hälsar alla välkomna. 

2. Val av justerare 

Mats Hellberg  

Sievert Balkeståhl 

3. Fastställande av dagordning 

Dagordningen godkändes 240821 

4. Föregående protokoll  

Rådet godkände föregående protokoll och lägger dessa till 
handlingarna. Rådet önskar att zoom används istället för skype om 
någon ledamot inte kan närvara fysiskt vid sammanträdena. 
 
5. Information från förvaltningen 
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 Avdelningschef informerar om att sommaren har lugn i 
stadsdelsområdet. Feriearbetare på vård- och 
omsorgsboenden har varit uppskattat. Rinkeby vård- och 
omsorgsboende är fullt belagt på de tre våningar som 
öppnat och efterfrågan av plats på vård- och 
omsorgsboende har ökat. Kista vård- och omsorgsboende 
är fullt och det sista våningsplanet som varit tomt kommer 
att öppnas upp. 
Det ekonomiska underskottet inom beställarenheten äldre 
och utförarenheten hemtjänst arbetar avdelningen med där 
man tittar på de förutsättningar som finns och vad som 
behövs göras för att få en budget i balans.  
Chefsstrukturen ses över inom förvaltningen. Det kommer 
att bli nya strukturer på chefsnivåerna. Start från 1 januari 
2025.  
Nya socialtjänstlagen träder i kraft juni 2025. Just nu pågår 
omställningsarbetet inför 2025.  
 

 Anhörigkonsulenter: Anissa Allali är ny anhörigkonsulent 
inom utvecklingsenheten. Presentation av 
anhörigkonsulenternas uppdrag. Kristina Vennström och 
Anissa Allali. Anissa började nyligen inom 
utvecklingsenheten. Kristina är inriktad för målgruppen 
äldre och Anissa arbetar för målgruppen Lss och 
socialpsykiatri. Båda anhörigkonsulenterna samarbetar 
inom Järva stadsdel. Anhörigkonsulenterna samarbetar 
även med stadens anhörigkonsulenter.  De berättar om de 
aktiviteter och anhörig- och gruppträffar som finns inom 
Järva och Anissa kommer också att starta upp grupper till 
vuxna barn med psykisk ohälsa. Anhörigkonsulenterna 
roterar och finns inom stadsdelens olika mötesplatser. 
Engång i veckan kommer anhörigkonsulenterna att finnas 
på medborgarkontoren för vägledning.  
 
Tips och inspiration för spridning om föreläsning Juridik för 
anhöriga – föreläsningen är en öppen föreläsning.  
Hälsodagen den 4 september för alla seniorer. Sprid gärna i 
de olika pensionärsorganisationerna och andra som rådet 
kommer i kontakt med. 
Det planeras för den internationella anhörigdagen 
tillsammans med stadens anhörigkonsulenter den 6 oktober 
2024. Mer information om det kommer att komma ut. 
 

 Venos informerar om Tertialrapportering två för perioden 
april till och med augusti 2024. Utvärderingsarbete och 
skrivelser görs om hur aktiviteter kopplat till nämnden och 
enhetens mål har uppnåtts. Mer information kommer till 
rådets sammanträde i september. 
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 Rådets mötestider – hösten, förslag på innehåll?  

Rådet önskar information gällande matlyftet och den 
punkten är tillagd i planeringen för rådets tider.  
Övrig tid, plats, datum och planering för höstens 
sammanträden är godkänt av rådet.  
 

 Dialogforum om trygghetsfrågor den 11 september. Rådet 
beslutar att Sievert Balkesthål deltar som representant vid 
dialogforumet. 

 

6. Ärenden till nästa nämndsammanträde  
Järva stadsdelsnämnd | MeetingPlus [sv] (stockholm.se) 
 
 Punkt 6 och 7. Rådet tillstyrker förvaltningens beslut. Punkt 

Punkt 9 om skrivelse gällande äldrefrågor. Rådet ställer sig 
positiva till förvaltningens svar.  
Ekonomiska månadsrapporten – Underskott på budgeten 
inom hemtjänsten. Reflektion från rådet är att hemtjänsten 
inte kostat för mycket utan att budgeten är för låg. 

 Avseende remiss om revidering av programmet för stöd till 
anhöriga Stockholms stad.  
Rådet är tillstyrker förslaget till revideringen av programmet 
stöd för anhöriga.  
 

7. Protokoll från KPR 

Rådet har tagit del av protokollet och har inga kommentarer på 
senaste protokollet. 
 
8. Övriga frågor 

 
 Lokalfrågor:  
Blå huset – Önskemål om att verksamheten tillgängliggörs mer 
för medborgarna än vad den gör idag. Förslaget är att hitta en 
lokal som är mer tillgänglig.  
 
Mötesplatsen AkallaBy är är inte lika tillgänglig som den 
tidigare mötesplatsen på Sibeliusgången 20. Rådet ser fram 
emot det medborgarförslag om trivselcaféet som ska 
presenteras för nämnden. Seniorerna i AkallaBy önskar att 
tillgängligheten på mötesplatsen ökar. 
 
Rådet har starka invändningar om färdtjänst och det har 
framkommit att man får betala extra för att ha med sig extra 
bagage vid till exempel handling. När färdtjänst kör en enskild 
hem så hjälper inte taxi-chaufförer äldre att komma fram till 
porten om denne behöver. Viktigt att synpunkter och klagomål 
lyfts till rätt instans. 

https://edokmeetings.stockholm.se/committees/jarva-stadsdelsnamnd
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Rådet lyfter att det är problematiskt med duvorna på Rinkeby 
torg vid grönsakshandlarna. Det är en källa till ohygienisk 
menar rådet och duvorna är i överflöd. Rådet önskar att 
förvaltningen åtgärdar detta. 
 
Nämndens sammansättning: Inför sammanslagningen av 
stadsdelarna gick man igenom fördelningen av representanter 
från respektive pensionärsorganisation. Mats i egenskap av 
ordförande gör en skrivelse till respektive 
pensionärsorganisation för att se om det finns skäl att göra om 
fördelningen. 
 
Eddie lyfter upp synpunkt avseende trafiken i Tensta centrum 
och Akalla Centrum. Påkörningsskydd har satts upp i Tensta 
centrum och framkomligheten till att komma fram till 
vårdcentralen har därmed begränsats för äldre och anhöriga. 
Samma problematik finns i Akalla. 
 
Matlyftet – Rådet lyfter matfrågan och hur den fungerar inom 
stadsdelens vård och omsorgsboenden. Rådet önskar 
information om matlyftet. Hur fungerar det med maten för 
hemtjänsten. Rådet kommer in på att se över möjligheten till att 
äldre i stadsdelen kan inta skollunch inom området. Information 
om ett liknande medborgarförslag inkommit avseende denna 
fråga. 
 
Önskemålet är att rådsmedlemmarna får låna I-pad av 
förvaltningen. Det skulle underlätta läsningen av bland annat 
nämndärenden och förbereda sig inför rådssammanträdena. 
Utvecklingsenheten tar med sig frågan och undersöker den. 

 

9. Mötet avslutas 

Ordförande avslutar mötet. Nästa möte är planerat den 18 
september. 

 

10. Bilagor 
1. Program för anhöriggrupp för föräldrar med vuxet barn med 

psykisk ohälsa 
2. Juridik för anhöriga 
3. Hälsodagen 4 september 
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